
Sprejemanje odlokov
naj ne postane praksa
Sredstva je treba zagotoviti z dobro
pripravljenimi tn utemeljenimi sporazumi,
ne pa kar posegati po odlokih

Delegati občinskeskupščine
so 23. oziroma 29. maja nada-
Ijevali z delom. Z veliko prisot-
nostjo in s sodelovanjem v raz-
pravah že potrjujejo zaupanje,
ki smo jim ga izkazali na voli-
tvah.

Najprej se je sestal druž-
benopolitični zbor, čez šest
dni pa sta sledila še zbora
združenega dela in krajevnih
skupnosti.

Na seji družbenopolitičnega
zbora se je razvila živahna raz-
prava že v drugi točki dnev-
nega reda. Delegati so namreč
razpravljali o osnutku odloka o
financiranju temeljnih nalog
programa varstva pred poža-
rom v občini Bežigrad. Samo-
upravna interesna skupnost za
požarno varnost je bila usta-
novljena lani s samoupravnim
sporazumom, ki ga je podpisa-
lo 127 bežigrajskih delovnih
organizacij, kar pomeni 56,6
odstotka vseh. S sporazumom
je bil dan program občinske
gasilske zveze, ne pa tudi pro-
grami mestne gasitske zveze,
zveze republiških samo-
upravnih interesnih skupnosti
in Poklicne gasilske brigade,
zato v tem sporazumu še ni
bila določena višina denar-
nega prispevka. Ko je bil ka-
sneje omenjeni sporazum do-
polnjen tudi s stopnjo pri-
spevka, so ga poslali v združe-
no delo v ponoven podpis. Od-
ziv pa je btl izredno slab, saj je
do sedaj podpisalo ta samo-
upravni sporazum le 30 pri-
stopnikov, kar je slabih 13 od-
stotkov upravičencev. Ker je v
letošnjem letu potrebnih za
nujne naloge zbrati vsaj 7 mili-
jonov dinarjev, so prizadeti
predlagali omenjeni odlok.

V razpravi se je oglasilo več
razpravtjalcev, ki so poudarili
velik pomen požarne varnosti,
saj smo lani v Ljubljani zabele-
žili preko 200 požarov, ki so
povzročlli izredno veliko ško-
do. Dodali pa so, da vzrok za

tako slab odziv združenega
dela ni v premajhnem zanima-
nju gospodarstva za ohranitev
družbenega premoženja, am-
pak predvsem dejstvo. da je
šel samoupravni sporazum v
združeno deto po napačni po-
ti, premalo pripravljen. Dele-
gati so še dodali, da zagotav-
Ijanje sredstev s sprejemanjem
odlokov ne sme postati prak-
sa. V te namene morajo biti
pripravljeni in dobro obra-
zloženi samoupravni sporazu-
mi, saj bomo le tako krepili sa-
moupravno sporazumevanje.

Po končani razpravi so se
izoblikovala tri stališča druž-
benopolitičnega zbora. V
prvem družbenopolitični zbor
podpira predlagatelja pred-
vsem zaradi posledic, ki bi
utegnile nastati zaradi nepra-
vilnega in nepravočasnega
združevanja sredstev.

V drugem družbenopolitični
zbor sodi, da bi se morali v
prihodnje dosledno izogibati
odločitvam občinske skup-
ščine, na podlagi katerih se
preko določitve obveznega
prispevka zagotavljajo sred-
stva za financiranje področij
širšega družbenega pomena,
za katere so ustanovljene sa-
moupravne interesne skupno-
sti. Prav zato se morajo anali-
zirati tudi vzroki neuspeha v
akciji za financiranje samo-
upravne interesne skupnosti
za varstvo pred požarom.

Ob vsem tem pa družbeno-
politični zbor meni, da bi
ustrezni organi samoupravne
interesne skupnosti za varstvo
pred požarom, kot tudr ostale
samoupravne interesne skup-
nosti, morali pripraviti samo-
upravne sporazume za finan-
ciranje posameznih področij
za leto 1979 dovolj zgodaj, naj-
kasneje do konca letošnjega
leta. Le tako bo gospodarstvo
vedelo, koliko bo obreme-
njeno v prihodnjem letu.

V nasiednji točki dnevnega

•rtšda so obtavnavali predlog
družbenega dogovora o ure-
sničevanju kadrovske politike
v Sloveniji. Ugotovili so, da to
pravzaprav ni predlog, ampak
osnutek, ki pa je preveč splo-
šen, tako da pušča preveč svo-
bode občinskim sporazumom,
ki naj bi jih sklepali s temefj-
nimi organizacijami združene-
ga dela. Ob tem se lahko kaj
hitro zgodi, da bomo imeli v
Sloveniji 60 kadrovskih politik
namesto ene same. Menili so
tudi, da je v osnutku premalo
poudarjeno, da so nosilci ka-
drovske polittke delovni Ijudje
in ne institucije, ki se druž-
beno ddgovarjajo.

Delegati so dali še več dru-
gih pripomb. Med drugim so
dejali, da imamo vrsto tečajev,
na katerih dobijo delavci na-
jrazličnejše kvalifikacije, ki pa
niso uradno nikjer priznane.
Nedvomno pa jim te šole dajo
neko določeno znanje, ki ga s
pridom uporabljajo na delov-
nem mestu- Prav zato bi morali
te tečaje drugače vrednotiti.
Družbenopolitični zbor je nato
sprejel še predloge, da se pri-
pombe iz razprave, pripombe
občinskega komiteja zveze ko-
munistov in pripombe ob-
činskega sveta sindikatov po-
sredujejo predlagatelju druž-
benega dogovora.

Po seji vseh zborov ob-
činske skupščine so dalt v 15-
dnevno javno razpravo tudi
osnutek odloka o prispevku za
komunalne kolektivne storitve
na območju bežigrajske ob-
čine. Večina organizacij zdru-
ženega dela je sicer že pod-
prsala samoupravni sporazum
za to področje. zato naj bi
omenjeni odlok veljal le za ti-
ste, k< tega niso storili.

Zbor krajevnih skupnosti in
zbor združenega dela sta po-
leg točk z dnevnega reda, ki ga
je imel družbenopolitični zbor,
obravnavala tudi analizo go-
spodarjenja v občini v letu
1977, anaiizo gospodarjenja v
letošnjem prvem tromesečju in
oceno o izvajanju družbenega
plana občine Bežigrad
1976-1980 vletu 1977
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